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Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)

Betreft: gebruik en overlast flakka

Deventer, 5 juli 2024

Geacht College,

De drugs flakka is een relatief nieuwe drugssoort op de Nederlandse markt. Het valt onder de
zogenaamde NPS, nieuwe psychoactieve stoffen. Flakka kan op verschillende manieren gebruikt
worden. De bijwerkingen kunnen heftig zijn, waaronder het maken van schokkende bewegingen,
hallucinaties en sterke rusteloosheid. Met name de bijwerkingen leiden tot overlast. De grootste
problemen met deze drug zijn volgens de landelijke cijfers in Noord-Brabant en Zeeland. Toch
ontving onze fractie geluiden dat er ook in Deventer sprake is van toenemend gebruik en
bijbehorende overlast. De VVD stelt daarom de volgende vragen:

1. Is het college bekend met de drug flakka en de mogelijke (maatschappelijke) gevolgen van het
gebruik van deze drug?

2. Monitort het college ook op gebruik en overlast van deze drug, zoals het Trimbos adviseert?
3. Welk beeld heeft het college over het gebruik en de problemen als gevolg van deze drug in
Deventer? Denk hierbij aan informatie als: Waar vind de overlast plaats, hoeveel tijd kost deze
overlast aan handhavingscapaciteit, onder welke doelgroepen zien we gebruik van deze drugs
en dergelijke.

Bij voorbaat hartelijke dank voor de tijd en energie om deze vragen goed te beantwoorden.

Met vriendelijke groet,

Eva Sipman
VVD Deventer



Geachte mevrouw Sipman,

In uw brief van 5 juli jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over gebruik en
overlast flakka. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1

Is het college bekend met de drug flakka en de mogelijke (maatschappelijke) gevolgen van het gebruik
van deze drug?
Antwoord

Ja, flakka is onderdeel van een familie van designerdrugs met een sterk stimulerende werking met veel
vervelende effecten. Bij flakka is niet altijd duidelijk om welke stof(fen) het gaat en deze veranderen ook
steeds. Dat maakt dat flakka niet altijd strafbaar is voor de Opiumwet. De werking en risico’s van diverse
varianten lijken erg op elkaar en het middel is zeer verslavend. Inmiddels zijn veel van de stoffen die in
flakka voorkomen strafbaar.

De Tweede Kamer is inmiddels akkoord gegaan met een wijziging van de Opiumwet waardoor het
produceren en verhandelen van nieuwe psychoactieve stoffen (designerdrugs) verboden wordt. De
Eerste Kamer moet deze wijziging nog behandelen.

Vraag 2
Monitort het college ook op gebruik en overlast van deze drug, zoals het Trimbos adviseert?
Antwoord

Ja. We monitoren en staan in goed contact met de politie en zorgpartijen over het gebruik en de effecten
van flakka op de gebruiker, omstanders en omgeving.

Vraag 3
Welk beeld heeft het college over het gebruik en de problemen als gevolg van deze drug in Deventer?
Denk hierbij aan informatie als: Waar vind de overlast plaats, hoeveel tijd kost deze overlast aan
handhavingscapaciteit, onder welke doelgroepen zien we gebruik van deze drugs en dergelijke.
Antwoord

Het beeld van het college is dat flakka veelal door personen wordt gebruikt die al met ander
middelengebruik bekend zijn. Deze personen zijn veelal ook in beeld bij zorgpartijen. In Deventer is het
aantal meldingen en personen dat flakka gebruikt beperkt. De meldingen als gevolg van het gebruik van
flakka komen met name uit de binnenstad. De meeste meldingen bij zowel de politie als toezicht en
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handhaving hebben betrekking op enkele individuen. De opvolging van deze meldingen vraagt tijd, maar
leidt nu niet tot tekorten in de handhavingscapaciteit. De incidenten hebben wel grote impact op de
gebruiker en diens omgeving. Het is niet altijd met zekerheid te zeggen of het ervaren onbegrepen
gedrag voortkomt uit het gebruik van flakka of een andere oorzaak heeft.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


